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3. 
Z Á P I S  

 
ze zasedání Zastupitelstva m ěsta v Mnichov ě Hradišti  
konaného dne 22.06.2015 od 17:00 v sále Klubu s.r.o . 

 
Program: 
1. Zahájení 
2. Zpráva o činnosti rady m ěsta 
3. Převody nemovitostí  
4. Zánik pohledávky za pronájem bytu zem řelé J. Lehocké  
5. Závěrečný účet a zpráva o finan čním hospoda ření DSO Drábské sv ětni čky za rok  
 2014  
6. Zřízení osadního výboru Olšina 
7. Plnění investic 01-05/2015 
8. Závěrečný účet města za rok 2014  
9. Schválení ro ční účetní závěrky za rok 2014 
10. Změna rozpo čtu – 2. rozpo čtové opat ření roku 2015   
11. Pravidla regulace pro provozování loterií a jin ých podobných her na území m ěsta 
12. Návrh na schválení smlouvy o poskytnutí dotace na projekt „Modernizace ulic  
 Jiráskova a Obránc ů míru v Mnichov ě Hradišti“  
13. Různé  
 - Revokace usnesení č. 150413/ZM/42 
Diskuse       
15. Závěr 
 
Zahájení zasedání ZaMě: v 17.05 hodin 
Přítomni: Při zahájení jednání 21 členů ZaMě. Zastupitelstvo je usnášení schopné.  

(prezenční listina přiložena k zápisu) 
               Mgr. Kamila Galetková - tajemnice MěÚ 
                pí Jitka Libichová - zapisovatelka  
Omluveni:   Ing. Aleš Jirásek 
Dostavili se pozd ěji:  František Ouředník (od 18:09) 
Neomluven:   
 
ad 1/ Zahájení 
Zasedání ZaMě zahájil a řídil starosta města Mgr. Ondřej Lochman, Ph.D. Konstatoval, že 
zápis ze zasedání ZaMě ze dne 23.04.2015 byl ověřen určenými ověřovatelky, Mgr. Vendu-
lou Šeflovou a pí Věrou Vlasákovou, které potvrdily správnost zápisu svými podpisy. Ověřo-
vateli dnešního zápisu jmenoval PhDr. Lenku Sosnovcovou a p. Miroslava Korycha. Do ná-
vrhové komise navrhl Bc. Václava Haase a Mgr. Eduarda Jana Havránka. Tyt0 návrhy byly 
schváleny 17 hlasy, 4 členové ZaMě se zdrželi hlasování. 
Dále seznámil přítomné členy ZaMě s programem dnešního jednání s tím, že v bodě Různé 
bude projednána revokace usnesení č. 150413/ZM/42, týkající se rozdělení příspěvku na 
akce Programu regenerace MPZ Mnichovo Hradiště pro rok 2015. Předložený program byl 
schválen 21hlasy.  
 
ad 2/ Zpráva o činnosti m ěstské rady 
Předkládá: Mgr. Ondřej Lochman, Ph.D, starosta města 
Písemný materiál: Důvodová zpráva s návrhem usnesení  
Mgr. Lochman přečetl písemný materiál. 
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P. Smutný – usnesení rady č. 171 - schvaluje příspěvek ve výši 5.000 Kč Filipu Obermaje-
rovi a vzápětí usnesením č. 263 – mu byl přiznán finanční dar ve výši 5.000 Kč z Grantové 
výzvy města 5x5. Zda byste mohli objasnit, jak ten mechanismus probíhal? 
Mgr. Lochman – příspěvek chtěl 40.000 Kč, komise navrhla 12.000 Kč, rada města schváli-
la 5.000 Kč. Doporučili jsme mu, aby se přihlásil do další grantové výzvy. 
 
P. Smutný – zda je smlouva s Ing. arch. Adamcem? – usnesení č. 276 - na zhotovení ar-
chitektonické studie na projekt „Stavební úpravy vstupu do objektu č.p. 1, Masarykovo ná-
městí, Mnichovo Hradiště“ v hodnotě 64.000 Kč. 
Mgr. Lochman – postupovalo se podle vnitřní normy, do 100.000 Kč jsou zakázky bez vý-
běrového řízení. 
 
P. Smutný – dozvěděl jsem se, že jsem členem 2 pracovních skupin, aniž by mě někdo 
oficiálně oslovil. Bude se to takto praktikovat dál, že bude usnesení a člověk nebude kon-
taktovaný. Jedná se o pracovní skupinu na letiště a pracovní skupinu Školní jídelna Mírová 
ulice. 
Mgr. Bína – omlouvám se, zapomněl jsem ti to oznámit. Budeme rádi, když v těch komi-
sích budeš. 
 
P. Smutný – usnesení č. 215 – jmenuje členy pracovní skupiny k přípravě akce připomenu-
tí 70. výročí státního pohřbu Jana Švermy. Nevím, v jak velkém rozsahu se plánuje akce 
připomenutí. Byl to funkcionář totalitního režimu, který tady byl, i když se toho nedožil. 
Myslím si, že se to nebude líbit těm, kteří byli minulým režimem postiženi. 
Mgr. Lochman – výročí Jana Švermy – podnět přišel z muzea s tím, že příští rok proběhne 
70 let od státního pohřbu. Je to téma velmi citlivé. 
Bc. Haas – pracovní skupina se sešla 2x, plánuje se diskuse odborníků, historiků (je po-
zván zástupce Historického ústavu akademie věd, zástupce Filozofické fakulty Karlovy 
university, zástupce Ústavu pro studium totalitních režimů, zástupce archivu Jana Švermy).  
Mgr. Lochman přečetl návrh usnesení. 
Návrh usnesení 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti Rady města za období od 
13.04.2015 do 22.06.2015. 
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Bc. Hana Otáhalová X    PhDr. Lenka Sosnovcová X     Bc. Václav Kraus X    
Ing. Miroslav Kolomazník X    Mgr. Vendula Šeflová x     Věra Vlasáková x    
Miroslav Korych x    Mgr. Ondřej Lochman X     Ing. Petr Beran X    
Ing. Josef Luka X    Mgr. Jiří Bína X     Miroslav Smutný X    
Ing. Tomáš Ježek X    Mgr. Vladimír Čermák X     Mgr. Pavel Paclt X    
Ondřej Knobloch X    František Ouředník     X Mgr. Eduard Jan Havránek X    
Ing. Jan Mareš X    Věra Dandová X     Bc. Václav Haas x    
Ing. Jana Podzimková x    Ing. Aleš Jirásek    x    

  pro: 21 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 0 
 
ad 3/ Převody nemovitostí  
Předkládá: Ing. Miloš Krůfa, vedoucí odboru SMRM 
1. Žádost o prodej části pozemku v k. ú. Hoškovice    
Písemný materiál: Důvodová zpráva s návrhem usnesení, Situační snímky 
Ing. Král seznámil členy zastupitelstva s písemným materiálem. 
Mgr. Lochman přečetl návrh usnesení.  
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Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města neschvaluje prodej pozemku p. č. 525/6 o výměře 90 m2 v k. ú. Hoš-
kovice M. Kloučkovi.  
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Bc. Hana Otáhalová X    PhDr. Lenka Sosnovcová X     Bc. Václav Kraus X    
Ing. Miroslav Kolomazník X    Mgr. Vendula Šeflová x     Věra Vlasáková x    
Miroslav Korych x    Mgr. Ondřej Lochman X     Ing. Petr Beran X    
Ing. Josef Luka X    Mgr. Jiří Bína X     Miroslav Smutný X    
Ing. Tomáš Ježek X    Mgr. Vladimír Čermák X     Mgr. Pavel Paclt X    
Ondřej Knobloch X    František Ouředník     X Mgr. Eduard Jan Havránek X    
Ing. Jan Mareš X    Věra Dandová X     Bc. Václav Haas x    
Ing. Jana Podzimková x    Ing. Aleš Jirásek    x    

  pro: 21 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 0 
 
2. Žádost o prodej části pozemku v k. ú. Hoškovice 
Písemný materiál: Důvodová zpráva s návrhem usnesení, Situační snímky 
Ing. Král seznámil členy zastupitelstva s písemným materiálem. 
Ing. Král přečetl návrh usnesení. 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města neschvaluje prodej části pozemku p. č. 525/6 o výměře cca 280 m2 
orná půda v k. ú. Hoškovice D. Korbelovi.    
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Bc. Hana Otáhalová X    PhDr. Lenka Sosnovcová X     Bc. Václav Kraus X    
Ing. Miroslav Kolomazník X    Mgr. Vendula Šeflová x     Věra Vlasáková x    
Miroslav Korych x    Mgr. Ondřej Lochman X     Ing. Petr Beran X    
Ing. Josef Luka X    Mgr. Jiří Bína X     Miroslav Smutný X    
Ing. Tomáš Ježek X    Mgr. Vladimír Čermák X     Mgr. Pavel Paclt X    
Ondřej Knobloch X    František Ouředník     X Mgr. Eduard Jan Havránek X    
Ing. Jan Mareš X    Věra Dandová X     Bc. Václav Haas x    
Ing. Jana Podzimková x    Ing. Aleš Jirásek    x    

  pro:  21 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 0 
 
3. Žádost o prodej pozemku v k. ú. Mnichovo Hradiště   
Písemný materiál: Důvodová zpráva s návrhem usnesení, Situační snímky, Vyjádření ze 
dne 20.04.2015   
Ing. Král seznámil členy zastupitelstva s písemným materiálem. 
Ing. Kolomazník – tady se jedná o dva pozemky. U jednoho jsme přistoupili na jeho návrh 
ceny, ale u druhého se domníváme, že tento pozemek je využitelný. Platí nový občanský 
zákoník, kde se na cenu pozemku nahlíží jinak než dříve. Potom je nová vyhláška na oce-
ňování pozemků. Ceny v Mnichově Hradišti vzhledem k tržním cenám jsou nízké. 
Ing. Král přečetl návrh usnesení. 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města trvá na usnesení č. 150413/ZM/38 ze dne 13.04.2015.  
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Bc. Hana Otáhalová X    PhDr. Lenka Sosnovcová X     Bc. Václav Kraus X    
Ing. Miroslav Kolomazník X    Mgr. Vendula Šeflová x     Věra Vlasáková x    
Miroslav Korych x    Mgr. Ondřej Lochman X     Ing. Petr Beran X    
Ing. Josef Luka X    Mgr. Jiří Bína X     Miroslav Smutný X    
Ing. Tomáš Ježek X    Mgr. Vladimír Čermák X     Mgr. Pavel Paclt X    
Ondřej Knobloch X    František Ouředník     X Mgr. Eduard Jan Havránek   X  
Ing. Jan Mareš X    Věra Dandová X     Bc. Václav Haas   x  
Ing. Jana Podzimková x    Ing. Aleš Jirásek    x    

  pro: 19 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 2 
 
4. Žádost o prodej části pozemku v k. ú. Veselá u Mnichova Hradiště   
Písemný materiál: Důvodová zpráva s návrhem usnesení, Situační snímky, Vyjádření 
manželů Vinšových 
Ing. Král seznámil členy zastupitelstva, že bod byl stažen z programu. 
Mgr. Lochman – hledá se přijatelné řešení pro obě strany, terén je složitý a podmáčený. 
 
5. Žádost o odkup obecního bytu  
Písemný materiál: Důvodová zpráva s návrhem usnesení, Situační snímky 
Ing. Král, referent odboru SMRM, seznámil členy zastupitelstva s písemným materiálem. 
Ing. Král přečetl návrh usnesení. 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města neschvaluje prodej bytu č. 1141/2 včetně podílu jednotky na společ-
ných částech domu a pozemků p. č. 2085/12 a p. č. 2085/13 v ul. Čsl. armády v k. ú. Mni-
chovo Hradiště V. Binkové.  
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Bc. Hana Otáhalová X    PhDr. Lenka Sosnovcová X     Bc. Václav Kraus X    
Ing. Miroslav Kolomazník X    Mgr. Vendula Šeflová x     Věra Vlasáková x    
Miroslav Korych x    Mgr. Ondřej Lochman X     Ing. Petr Beran X    
Ing. Josef Luka X    Mgr. Jiří Bína X     Miroslav Smutný X    
Ing. Tomáš Ježek X    Mgr. Vladimír Čermák X     Mgr. Pavel Paclt X    
Ondřej Knobloch X    František Ouředník     X Mgr. Eduard Jan Havránek X    
Ing. Jan Mareš X    Věra Dandová X     Bc. Václav Haas x    
Ing. Jana Podzimková x    Ing. Aleš Jirásek    x    

  pro:21  členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 0 
 
6. Směna pozemků v k. ú. Sychrov nad Jizerou  
Ing. Král seznámil členy zastupitelstva s písemným materiálem. 
Ing. Kolomazník – jedná se o narovnání pozemkových vztahů – nesoulad. 
Ing. Král přečetl návrh usnesení. 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje směnu pozemků dle geometrického plánu č. 287-18/2015 
s J. Vaníčkem pozemek p. č. 161/5 o výměře 21 m2 a p. č. 161/4 o výměře 42 m2 za po-
zemky p. č. 295/2 o výměře 120 m2 a p. č. 295/3 o výměře 27 m2 v k. ú. Sychrov nad Jize-
rou s tím, že Vaníček doplatí městu částku 200 Kč/m2, celkem 16.800 Kč.  
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Bc. Hana Otáhalová X    PhDr. Lenka Sosnovcová X     Bc. Václav Kraus X    
Ing. Miroslav Kolomazník X    Mgr. Vendula Šeflová x     Věra Vlasáková x    
Miroslav Korych x    Mgr. Ondřej Lochman X     Ing. Petr Beran X    
Ing. Josef Luka X    Mgr. Jiří Bína X     Miroslav Smutný X    
Ing. Tomáš Ježek X    Mgr. Vladimír Čermák X     Mgr. Pavel Paclt X    
Ondřej Knobloch X    František Ouředník     X Mgr. Eduard Jan Havránek X    
Ing. Jan Mareš X    Věra Dandová X     Bc. Václav Haas x    
Ing. Jana Podzimková x    Ing. Aleš Jirásek     X   

  pro: 21 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 0 
 
7. Pozemek p. č. 2340/2 v k. ú. Mnichovo Hradiště  
Písemný materiál: Důvodová zpráva s návrhem usnesení, Situační snímky 
Ing. Král seznámil členy zastupitelstva s písemným materiálem. 
Ing. Král přečetl návrh usnesení. 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje koupi pozemku p. č. 2340/2 o výměře 101 m2 v k. ú. Mni-
chovo Hradiště od H. Šedlbauerové za kupní cenu 480 Kč/m2, celkem 48.480 Kč. 
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Bc. Hana Otáhalová X    PhDr. Lenka Sosnovcová X     Bc. Václav Kraus X    
Ing. Miroslav Kolomazník X    Mgr. Vendula Šeflová x     Věra Vlasáková x    
Miroslav Korych x    Mgr. Ondřej Lochman X     Ing. Petr Beran X    
Ing. Josef Luka X    Mgr. Jiří Bína X     Miroslav Smutný   X  
Ing. Tomáš Ježek   X  Mgr. Vladimír Čermák X     Mgr. Pavel Paclt X    
Ondřej Knobloch   X  František Ouředník     X Mgr. Eduard Jan Havránek X    
Ing. Jan Mareš X    Věra Dandová X     Bc. Václav Haas   x  
Ing. Jana Podzimková x    Ing. Aleš Jirásek    x    

  pro: 17 členů ZaMě                   proti: 0                    zdrželi se hlasování: 4 
 
8. Bezúplatný převod pozemků v k. ú. Mnichovo Hradiště  
Písemný materiál: Důvodová zpráva s návrhem usnesení, Situační snímky 
Ing. Král seznámil členy zastupitelstva s písemným materiálem. 
Ing. Král přečetl návrh usnesení. 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje bezúplatný převod dle geometrického plánu č. 2167-
089/2014 pozemků p. č. 2797/17 o výměře 229 m2, p. č. 2446/16 o výměře 42 m2 a p. č. 
2446/17 o výměře 1 093 m2 vše ostatní komunikace v k. ú. Mnichovo Hradiště Středočes-
kému kraji, Krajské správě a údržbě silnic Středočeského kraje, příspěvkové organizaci, se 
sídlem Zborovská 11, Praha 5. 
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Bc. Hana Otáhalová X    PhDr. Lenka Sosnovcová X     Bc. Václav Kraus X    
Ing. Miroslav Kolomazník X    Mgr. Vendula Šeflová x     Věra Vlasáková x    
Miroslav Korych x    Mgr. Ondřej Lochman X     Ing. Petr Beran X    
Ing. Josef Luka X    Mgr. Jiří Bína X     Miroslav Smutný X    
Ing. Tomáš Ježek X    Mgr. Vladimír Čermák X     Mgr. Pavel Paclt X    
Ondřej Knobloch X    František Ouředník     X Mgr. Eduard Jan Havránek X    
Ing. Jan Mareš X    Věra Dandová X     Bc. Václav Haas x    
Ing. Jana Podzimková x    Ing. Aleš Jirásek    x    

  pro: 21 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 0 
 
9. Nabídka na bezúplatný převod pozemků v k. ú. Mnichovo Hradiště  
Písemný materiál: Důvodová zpráva s návrhem usnesení, Situační snímky 
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Ing. Král, referent odboru SMRM, seznámil členy zastupitelstva s písemným materiálem. 
Bc. Haas – technická – v návrhu usnesení je asi špatné číslo pozemku, jsou tam dvě stej-
ná 
Ing. Král – první pozemek bude 2639/15 o výměře 108 m2 
Ing. Král přečetl návrh usnesení. 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje nabytí pozemku p. č. 2639/15 o výměře 108 m2 orná půda a 
část p. č. 2358/1 ostatní plocha - silnice v k. ú. Mnichovo Hradiště bezúplatným převodem 
od Středočeského kraje, Krajské správy a údržby silnic Středočeského kraje, příspěvkové 
organizaci, se sídlem Zborovská 11, Praha 5.  
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Bc. Hana Otáhalová X    PhDr. Lenka Sosnovcová X     Bc. Václav Kraus X    
Ing. Miroslav Kolomazník X    Mgr. Vendula Šeflová x     Věra Vlasáková x    
Miroslav Korych x    Mgr. Ondřej Lochman X     Ing. Petr Beran X    
Ing. Josef Luka X    Mgr. Jiří Bína X     Miroslav Smutný X    
Ing. Tomáš Ježek X    Mgr. Vladimír Čermák X     Mgr. Pavel Paclt X    
Ondřej Knobloch X    František Ouředník     X Mgr. Eduard Jan Havránek X    
Ing. Jan Mareš X    Věra Dandová X     Bc. Václav Haas x    
Ing. Jana Podzimková x    Ing. Aleš Jirásek    x    

  pro: 21 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 0 
 
10. Žádost o bezúplatný převod pozemku v k. ú. Podolí u Mnichova Hradiště 
Písemný materiál: Důvodová zpráva s návrhem usnesení, Situační snímky 
Ing. Král, referent odboru SMRM, seznámil členy zastupitelstva s písemným materiálem. 
Ing. Král přečetl návrh usnesení. 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje bezúplatný převod pozemku p. č. 803 ostatní plocha – silni-
ce o výměře 299 m2 v k. ú. Podolí u Mnichova Hradiště Středočeskému kraji, Krajské správě 
a údržbě silnic Středočeského kraje, příspěvkové organizaci, se sídlem Zborovská 11, Pra-
ha 5. 
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Bc. Hana Otáhalová X    PhDr. Lenka Sosnovcová X     Bc. Václav Kraus X    
Ing. Miroslav Kolomazník X    Mgr. Vendula Šeflová x     Věra Vlasáková x    
Miroslav Korych x    Mgr. Ondřej Lochman X     Ing. Petr Beran X    
Ing. Josef Luka X    Mgr. Jiří Bína X     Miroslav Smutný X    
Ing. Tomáš Ježek X    Mgr. Vladimír Čermák X     Mgr. Pavel Paclt X    
Ondřej Knobloch X    František Ouředník     X Mgr. Eduard Jan Havránek X    
Ing. Jan Mareš X    Věra Dandová X     Bc. Václav Haas x    
Ing. Jana Podzimková x    Ing. Aleš Jirásek    x    

  pro: 21 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 0 
 
ad 4/ Zánik pohledávky za pronájem bytu zem řelé J. Lehocké  
Předkládá: Ing. Miloš Krůfa, vedoucí odboru SMRM 
Písemný materiál: Důvodová zpráva s návrhem usnesení  
Ing. Král, referent odboru SMRM, seznámil členy zastupitelstva s písemným materiálem. 
Ing. Král přečetl návrh usnesení. 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje zánik pohledávky v celkové výši 45.873 Kč po zemřelé paní 
Jiřině Lehocké  a výmaz této pohledávky z rozvahových i podrozvahových účtů pro její další 
nevymahatelnost.  



Strana 7 (celkem 13) 
 

  PR
O

 

PR
O

T
I 

Z
D

R
Ž
E
L 

S
E
 

N
E
PŘ

ÍT
O

M
E
N

 

  PR
O

 

PR
O

T
I 

Z
D

R
Ž
E
L 

S
E
 

N
E
PŘ

ÍT
O

M
E
N

 

  PR
O

 

PR
O

T
I 

Z
D

R
Ž
E
L 

S
E
 

N
E
PŘ

ÍT
O

M
E
N

 

Bc. Hana Otáhalová X    PhDr. Lenka Sosnovcová X     Bc. Václav Kraus X    
Ing. Miroslav Kolomazník X    Mgr. Vendula Šeflová x     Věra Vlasáková x    
Miroslav Korych x    Mgr. Ondřej Lochman X     Ing. Petr Beran X    
Ing. Josef Luka X    Mgr. Jiří Bína X     Miroslav Smutný X    
Ing. Tomáš Ježek X    Mgr. Vladimír Čermák X     Mgr. Pavel Paclt X    
Ondřej Knobloch X    František Ouředník     X Mgr. Eduard Jan Havránek X    
Ing. Jan Mareš X    Věra Dandová X     Bc. Václav Haas x    
Ing. Jana Podzimková x    Ing. Aleš Jirásek    x    

  pro: 21 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 0 
 
ad 5/ Závěrečný účet a zpráva o finan čním hospoda ření DSO Drábské sv ětni čky za 

rok 2014  
Předkládá: Ing. Miloš Krůfa, vedoucí odboru SMRM 
Písemný materiál: Důvodová zpráva s návrhem usnesení, Závěrečný účet, Zpráva o fi-
nančním hospodaření 
Mgr. Lochman přečetl písemný materiál.  
Ing. Luka – jak hospodaří? Já těm číslům nerozumím. 
Mgr. Lochman – náš příspěvek je do tohoto sdružení 3.000 Kč ročně. Když se podíváte do 
bodu B odstavec 4 – nebyly zjištěny nedostatky v hospodaření. Mikroregion se využívá 
jako platforma Českého ráje, kde se dělají naučné stezky. 
Mgr. Lochman přečetl návrh usnesení. 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí Závěrečný účet a Zprávu o finančním hospodaření 
Dobrovolného svazku obcí Drábské světničky, Boseň 45, 295 01 Mnichovo Hradiště, IČ: 
71006621 za rok 2014. 
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Bc. Hana Otáhalová X    PhDr. Lenka Sosnovcová X     Bc. Václav Kraus X    
Ing. Miroslav Kolomazník X    Mgr. Vendula Šeflová x     Věra Vlasáková x    
Miroslav Korych x    Mgr. Ondřej Lochman X     Ing. Petr Beran X    
Ing. Josef Luka   X  Mgr. Jiří Bína X     Miroslav Smutný X    
Ing. Tomáš Ježek X    Mgr. Vladimír Čermák X     Mgr. Pavel Paclt X    
Ondřej Knobloch X    František Ouředník     X Mgr. Eduard Jan Havránek X    
Ing. Jan Mareš X    Věra Dandová X     Bc. Václav Haas x    
Ing. Jana Podzimková x    Ing. Aleš Jirásek    x    

  pro: 20 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 1 
 
ad 6/ Zřízení osadního výboru Olšina 
Předkládá: Ing. Miloš Krůfa, vedoucí odboru SMRM 
Písemný materiál: Důvodová zpráva s návrhem usnesení  
Mgr. Lochman přečetl písemný materiál.  
Mgr. Bína přečetl návrh usnesení. 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města jmenuje v souladu s § 84 odst. 2, písm. I) zákona o obcích na volební 
období 2014 – 2018 do Osadního výboru Olšina tyto občany: 
předseda:  Ivana Halbichová 
členové:     Jana Nováková 
       Jaroslava Koubková 
       Dita Niesnerová 
       František Moc 
       Miloš Šimůnek 
       Jiří Blažek    
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Bc. Hana Otáhalová X    PhDr. Lenka Sosnovcová X     Bc. Václav Kraus X    
Ing. Miroslav Kolomazník X    Mgr. Vendula Šeflová x     Věra Vlasáková x    
Miroslav Korych x    Mgr. Ondřej Lochman X     Ing. Petr Beran X    
Ing. Josef Luka X    Mgr. Jiří Bína X     Miroslav Smutný X    
Ing. Tomáš Ježek X    Mgr. Vladimír Čermák X     Mgr. Pavel Paclt X    
Ondřej Knobloch X    František Ouředník     X Mgr. Eduard Jan Havránek X    
Ing. Jan Mareš X    Věra Dandová X     Bc. Václav Haas x    
Ing. Jana Podzimková x    Ing. Aleš Jirásek    x    

  pro: 21 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 0 
 
ad 7/ Plnění investic 01-05/2015 
Předkládá: Ing. Miloš Krůfa, vedoucí odboru SMRM 
Písemný materiál: Důvodová zpráva s návrhem usnesení, Tabulka plnění 01 – 05/2015 
Ing. Král, referent odboru SMRM, seznámil členy zastupitelstva s písemným materiálem. 
P. Smutný – zarazilo mě, že plnění investic máme jenom ve výši 8%. Splní se to letos? 
P. Král – jedna faktura pak třeba udělá 40 % plánu. 
Ing. Král přečetl návrh usnesení. 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci odboru SMRM o plnění investic 
k 31.05.2015.   
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Bc. Hana Otáhalová X    PhDr. Lenka Sosnovcová X     Bc. Václav Kraus X    
Ing. Miroslav Kolomazník X    Mgr. Vendula Šeflová x     Věra Vlasáková x    
Miroslav Korych x    Mgr. Ondřej Lochman X     Ing. Petr Beran X    
Ing. Josef Luka   X  Mgr. Jiří Bína X     Miroslav Smutný X    
Ing. Tomáš Ježek X    Mgr. Vladimír Čermák X     Mgr. Pavel Paclt X    
Ondřej Knobloch X    František Ouředník     X Mgr. Eduard Jan Havránek X    
Ing. Jan Mareš X    Věra Dandová X     Bc. Václav Haas x    
Ing. Jana Podzimková x    Ing. Aleš Jirásek    x    

  pro: 20 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 1 
 

ad 8/ Závěrečný účet města za rok 2014  
Předkládá: Ing. Jaroslava Kolomazníková, vedoucí odboru FŠO 
Písemný materiál: Důvodová zpráva s návrhem usnesení, Závěrečný účet  rok 2014 
Ing. Kolomazníková, vedoucí FŠO, seznámila členy zastupitelstva s písemným materiá-
lem. 
P. Smutný – chtěl bych upozornit na konec jedné věty, kde auditorka píše, že „hospodaření 
se jeví, jako obezřetné“. Já to říkám proto, protože jsem tu několikrát bohužel zaslechl po-
známku, v jakém špatném stavu je město po minulém volebním období. Já si myslím, že to 
až taková pravda není. 
Ing. Luka – upozornění auditorky, že není nastaven systém, není nastaven centrální systém 
evidence smluv v potřebném rozsahu, není zajištěna kontrola obsahové ani právní správ-
nosti. Bude nějaká náprava? 
Mgr. Galetková – na evidenci smluv se pracuje, je to otázka finančních nákladů, program je 
drahý.  
Mgr. Lochman přečetl návrh usnesení.  
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města projednalo návrh Závěrečného účtu města Mnichovo Hradiště za rok 
2014 (včetně Zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření města za rok 2014) a schvaluje 
celoroční hospodaření města za rok 2014 bez výhrad.   
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Bc. Hana Otáhalová X    PhDr. Lenka Sosnovcová X     Bc. Václav Kraus X    
Ing. Miroslav Kolomazník X    Mgr. Vendula Šeflová x     Věra Vlasáková x    
Miroslav Korych x    Mgr. Ondřej Lochman X     Ing. Petr Beran X    
Ing. Josef Luka X    Mgr. Jiří Bína X     Miroslav Smutný X    
Ing. Tomáš Ježek X    Mgr. Vladimír Čermák X     Mgr. Pavel Paclt X    
Ondřej Knobloch X    František Ouředník     X Mgr. Eduard Jan Havránek X    
Ing. Jan Mareš X    Věra Dandová X     Bc. Václav Haas x    
Ing. Jana Podzimková x    Ing. Aleš Jirásek    x    

  pro: 21 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 0 
 

ad 9/ Schválení ro ční účetní závěrky za rok 2014 
Předkládá: Ing. Jaroslava Kolomazníková, vedoucí odboru FŠO 
Písemný materiál: Důvodová zpráva s návrhem usnesení, Účetní závěrka 
Ing. Kolomazníková, vedoucí FŠO, seznámila členy zastupitelstva s písemným materiá-
lem. 
Mgr. Lochman přečetl návrh usnesení. 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje účetní závěrku města Mnichovo Hradiště za rok 2014. 
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Bc. Hana Otáhalová X    PhDr. Lenka Sosnovcová X     Bc. Václav Kraus X    
Ing. Miroslav Kolomazník X    Mgr. Vendula Šeflová x     Věra Vlasáková x    

Miroslav Korych x    Mgr. Ondřej Lochman X     Ing. Petr Beran X    
Ing. Josef Luka X    Mgr. Jiří Bína X     Miroslav Smutný X    
Ing. Tomáš Ježek X    Mgr. Vladimír Čermák X     Mgr. Pavel Paclt X    
Ondřej Knobloch X    František Ouředník     X Mgr. Eduard Jan Havránek X    
Ing. Jan Mareš X    Věra Dandová X     Bc. Václav Haas x    
Ing. Jana Podzimková x    Ing. Aleš Jirásek    x    

  pro: 21 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 0 
 

ad 10/ Změna rozpo čtu – 2. rozpo čtové opat ření roku 2015   
Předkládá: Ing. Jaroslava Kolomazníková, vedoucí odboru FŠO 
Písemný materiál: Důvodová zpráva s návrhem usnesení, 5 tabulek (4 listy) 
 

V 18:09 příchod p. Ouředníka – přítomno 22 členů ZaMě  
Ing. Kolomazníková, vedoucí FŠO, seznámila členy zastupitelstva s písemným materiá-
lem. 
Mgr. Lochman, Ph.D. – u kapitálových výdajů Jirásková ulice se jedná o projekt, který 
vznikal minulý rok. Byla vyhlášena výzva v programu ROP, kde bylo možné žádat na míst-
ní komunikace. Jedná se o část komunikace od MHáčka k přejezdu. Dále bych dal pozmě-
ňovací návrh na zvýšení o 100.000 Kč u bytů (oprava a údržba) – oprava poničených věcí 
v Kocmanově vile. 
P. Smutný – požádal zástupce finančního výboru o vyjádření k rozpočtové změně. 
P. Ouředník – nemám k tomu žádnou připomínku. 
Ing. Luka – mám problém s Jiráskovou ulici a proto budu hlasovat proti. Domnívám se, že 
se to nestihne a druhým důvodem je kvalita projektu. 
Mgr. Lochman, PhDr. – pokud chceme tu komunikaci opravit, tak nyní máme možnost. 
Pokud peníze nevezmeme, tak oprava nebude. 
Ing. Kolomazník – já se domnívám, že bychom tu dotaci přijmout měli, důležité bude vy-
brání stavebního dozoru, který to ohlídá a důležité bude i výběrové řízení na firmu, která to 
bude dělat. Projekt až tak důležitý není. Termín je sice šibeniční, ale pokud nenastanou 
komplikace, tak stihnout by se to mohlo. 
Mgr. Lochman naformuloval návrh usnesení. 
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Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje Změnu rozpočtu - 2. rozpočtové opatření v roce 2015 dle 
přílohy s touto úpravou: 

1. zvýšení nákladů – výnosů hospodářské činnosti u položky „Byty opr. a údržba“ o 
100.000 Kč na částku 1.290.000 Kč. 
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Bc. Hana Otáhalová X    PhDr. Lenka Sosnovcová X     Bc. Václav Kraus X    
Ing. Miroslav Kolomazník X    Mgr. Vendula Šeflová x     Věra Vlasáková x    
Miroslav Korych x    Mgr. Ondřej Lochman X     Ing. Petr Beran     
Ing. Josef Luka  X   Mgr. Jiří Bína X     Miroslav Smutný   X  
Ing. Tomáš Ježek X    Mgr. Vladimír Čermák X     Mgr. Pavel Paclt X  X  
Ondřej Knobloch X    František Ouředník X     Mgr. Eduard Jan Havránek X    
Ing. Jan Mareš X    Věra Dandová X     Bc. Václav Haas x    
Ing. Jana Podzimková   x  Ing. Aleš Jirásek    x    

  pro: 18 členů ZaMě                   proti: 1                    zdržel se hlasování: 3 
 
ad 11/ Pravidla regulace pro provozování loterií a jiných podobných her na území 

města 
Předkládá: Mgr. Ondřej Lochman, starosta města 
Písemný materiál: Důvodová zpráva s návrhem usnesení, Návrh Obecně závazné vyhlášky 
č. 4/2015 včetně přílohy č. 1 a č. 2, Grafické znázornění ochranných pásem ve městě 
Mgr. Lochman přečetl písemný materiál.  
Bc. Haas – máme písemná stanoviska Ministerstva vnitra ČR a Úřadu pro ochranu hospo-
dářské soutěže, že tento typ vyhlášky je v pořádku, abychom neopakovali toto jednání 
v září? 
Mgr. Galetková – po schválení vyhlášky v dubnu byla vyhláška zaslána na ministerstvo ke 
kontrole, kde máme písemné stanovisko, že chtějí po nás pravidla. Rada to projednala na 
svém jednání a výsledek je zde. Předpokládám, že pokud zastupitelstvo schválí vyhlášku a 
následně zašleme ke kontrole, že již nebude nic dalšího ze strany ministerstva připomínko-
váno.  
Mgr. Paclt – chtěl jsem se zeptat. My jsme tady schválili Memorandum, a pokud se nemý-
lím, tak jedna z provozoven, která Memorandum podepsala, tak díky těm pravidlům byla 
z nich vyloučena. Nyní se ukazuje, že Memorandum bylo absurdní a přijde mi i soupis pra-
videl trochu divný. Nesouhlasím s tím.  
Mgr. Lochman přečetl návrh usnesení. 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města vydává Obecně závaznou vyhlášku č. 4/2015 o regulaci provozu loterií 
a jiných podobných her na území města, včetně přílohy č. 1 a přílohy č. 2. 
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Bc. Hana Otáhalová X    PhDr. Lenka Sosnovcová   X   Bc. Václav Kraus X    
Ing. Miroslav Kolomazník   X  Mgr. Vendula Šeflová x     Věra Vlasáková x    
Miroslav Korych  x   Mgr. Ondřej Lochman X     Ing. Petr Beran   X  
Ing. Josef Luka   X  Mgr. Jiří Bína X     Miroslav Smutný  X   
Ing. Tomáš Ježek X    Mgr. Vladimír Čermák X     Mgr. Pavel Paclt  X   
Ondřej Knobloch X    František Ouředník X     Mgr. Eduard Jan Havránek  X   
Ing. Jan Mareš X    Věra Dandová X     Bc. Václav Haas  x   
Ing. Jana Podzimková x    Ing. Aleš Jirásek    x    

  pro: 13 členů ZaMě                   proti: 5                    zdržel se hlasování: 4  
 
ad 12/ Návrh na schválení smlouvy o poskytnutí dota ce na projekt „Modernizace ulic  

Jiráskova a Obránc ů míru v Mnichov ě Hradišti“  
Předkládá: Ing. Miloš Krůfa, vedoucí odboru SMRM 



Strana 11 (celkem 13) 
 

Písemný materiál: Důvodová zpráva s návrhem usnesení, Základní informace o výzvě, 
Smlouva o poskytnutí dotace, Situace – výňatek z projektové dokumentace 
Ing. Král, referent odboru SMRM, seznámil členy zastupitelstva s písemným materiálem. 
Ing. Král přečetl návrh usnesení. 
 Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města Mnichovo Hradiště v návaznosti na schválení poskytnutí dotace Výbo-
rem Regionální rady regionu soudržnosti Střední Čechy na projekt „Modernizace ulic Jirás-
kova a Obránců míru - I. etapa“, reg. č. CZ.1.15/1.1.00/5a.02046 schvaluje uzavření 
Smlouvy o poskytnutí dotace s Regionální radou regionu soudržnosti Střední Čechy 
k tomuto projektu až do výše 5 094 340,70 Kč* a schvaluje vyčlenění peněžní částky na 
financování realizace tohoto projektu až do výše 5 993 342,00 Kč, odpovídající celkovým 
způsobilým výdajům projektu. 
 

* Maximální výše dotace schválená Výborem Regionální rady, popř. upravená dle ukonče-
ných výběrových řízení. 
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Bc. Hana Otáhalová X    PhDr. Lenka Sosnovcová X     Bc. Václav Kraus X    
Ing. Miroslav Kolomazník X    Mgr. Vendula Šeflová x     Věra Vlasáková x    
Miroslav Korych x    Mgr. Ondřej Lochman X     Ing. Petr Beran X    
Ing. Josef Luka   X  Mgr. Jiří Bína X     Miroslav Smutný X    
Ing. Tomáš Ježek X    Mgr. Vladimír Čermák X     Mgr. Pavel Paclt X    
Ondřej Knobloch X    František Ouředník X     Mgr. Eduard Jan Havránek X    
Ing. Jan Mareš X    Věra Dandová X     Bc. Václav Haas x    
Ing. Jana Podzimková   x  Ing. Aleš Jirásek    x    

  pro: 20  členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 2 
 

ad 13/ Různé  
1. Revokace usnesení č. 150413/ZM/42 
Mgr. Lochman přečetl písemný materiál.  
Bc. Haase přečetl návrh usnesení. 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města revokuje usnesení č. 150413/ZM/42 a schvaluje toto rozdělení státního 
a obecního příspěvku na akce Programu regenerace MPZ Mnichovo Hradiště pro rok 2015: 

název nemovité kulturní pa-
mátky a popis prací 

rejst říkové 
číslo 

státní po d-
pora v tis. 
Kč 

příspěvek 
obce v tis. 
Kč 

prost ředky 
vlastníka 
v tis. K č 

Dům č. p. 7 – stodola – oprava 
zdiva a zhotovení omítek 

26733/2-1679 45 18 45 

Dům č. p. 229 – oprava stře-
chy a západní stěny domu 

100869 230 58 198 

Dům č. p. 154 – oprava 
oplocení 

33232/2-1683 0 0 0 

Dům č. p. 239 – oprava stěn 
ve vstupní hale 

49784/2-4366 125  84 

Celkem   400 76 327 
a ukládá odboru SMRM předložit zprávu plnění investice čp. 229. 
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Bc. Hana Otáhalová X    PhDr. Lenka Sosnovcová X     Bc. Václav Kraus X    
Ing. Miroslav Kolomazník X    Mgr. Vendula Šeflová x     Věra Vlasáková x    
Miroslav Korych x    Mgr. Ondřej Lochman X     Ing. Petr Beran   X  
Ing. Josef Luka X    Mgr. Jiří Bína X     Miroslav Smutný   X  

Ing. Tomáš Ježek X    Mgr. Vladimír Čermák X     Mgr. Pavel Paclt   X  
Ondřej Knobloch X    František Ouředník X     Mgr. Eduard Jan Havránek X    
Ing. Jan Mareš X    Věra Dandová X     Bc. Václav Haas x    
Ing. Jana Podzimková x    Ing. Aleš Jirásek    x    

  pro: 19 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 3 
 
ad 14/ Diskuse       
Ing. Ježek – seznámil členy zastupitelstva s tím, že MSK chce dělat revitalizaci hrací plochy, 
a s jednotlivými kroky, které v této věci dělají. 
 
Ing. Podzimková – informovala o  výběrovém řízení na architekta města -  do konce tohoto 
týden proběhne 1. kolo – nový architekt by měl nastoupit od 01.08.2015 – je 7 přihlášek 
 
P. Smutný – zápis kontrolního výboru – je to vše v datovém skladu. 
 
Bc. Haas - lepší rozvržení práce finančního výboru – abychom měli vyjádření od něho dříve. 
 
P. Picek, velitel jednotky dobrovolných hasičů – na kolik je v Jiráskově ulici zapracován vý-
jezd hasičů ze Saturnu – zda to bude na podzim, v jaké fázi je to? 
Mgr. Lochman – zda to bude, tak to budeme vědět 1. srpna. 
Ing. Král – dispozičně se nic nemění, dá se tam dopravní značka „Zákaz zastavení“. Bude-
me řešit v říjnu.  
 
Vitánová, občanka MH – proč se přestal vydávat kalendář kulturních akcí, který byl přehled-
ný, a lidé na to byli zvyklí. 
Mgr. Lochman – začal se vydávat Kamelot, kde kulturní přehled je každý měsíc. Kulturní 
kalendář by měl být příští rok v menším rozsahu. Zatím testujeme, zda to bylo správné roz-
hodnutí či ne. 
 
Vitánová, občanka MH – zda se bude řešit doprava přes Mnichovo Hradiště? Zda si někdo 
uvědomuje, co tu jezdí nákladních aut. Jsou tu sklepy, hrozí tu nebezpečí propadnutí. 
Mgr. Lochman – řešíme to s Krajem variantou dopravních značek, aby auta nemohla sjíždět 
z dálnice. 
Pí Dandová – toto se již nyní táhne 6 let a řešení je v nedohlednu.  
 
Ivana Hatašová, občanka MH – jaký je důvod opravy ulice Mattušovy, a chtěli bychom od-
stranit značku obytná zóna, kvůli parkování. 
Ing. Král –požadavek školy byl používat silnici pro venkovní aktivitu dětí, protože tam kdysi 
vznikla i obytná zóna. Problém nastal, když jsem místní upozornil na to, že tam nemohou 
stát, pouze na vyhrazených místech. Přislíbil jsem, že u každého domu bude vyznačeno 
místo k parkování. 
Mgr. Lochman – myslím si, že vyznačení obytné zóny v blízkosti školy je plus. 
Pí Saláková, občanka MH – vůbec nám nevadí aktivity školy, ale jde nám o parkovací mís-
ta, protože bychom tam chtěli parkovat. 
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ad 15/ Závěr 
Jednání ZaMě ukončil starosta města Mgr. Ondřej Lochman v 19:35 hod.  
 
 
 
 
 
Mgr. Ondřej   L o c h m a n,  Ph.D.                   Mgr. Jiří   B í n a    
       starosta města                                  místostarosta  
 
                                                                                               
 

Ověřovatelé: 
 
 
 
 

PhDr. Lenka   S o s n o v c o v á 
 
 
 
 
 

Miroslav   K o r y c h 


